
 
 
 
 
 
 
 
 

 
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 4 

KOMISE GRANTOVÁ, ZAHRANIČNÍ  
A PRO SPORT 

 
 
 
 

 

Zápis z jednání komise grantové, zahraniční a pro sport 

Rady MČ Praha 4 – Zápis č. 1/2017 
 

 

 
Datum: 23. března 2017 

 

Předseda komise: Zdeněk Pokorný 

 

Přítomní členové: Mgr. Iva Kotvová, Bc. Michal Hroza, Bc. Lucie Michková,  

Ing. Jan Schneider, Ing. Antonín Lébl, PhDr. Karel Šplíchal,  

MUDr. Aneta Krajcová, Jaroslav Štětina 

 

Hosté: Mgr. Věra Rožková (OSOC), Mgr. Jana Ságlová (OŠ),  

Mgr. Daniela Kazdová (OKS), Ing. Jana Teichmannová (OŽPAD),  

Eva Tylová (OKAS), Jan Janoušek (OKAS) 

 

 Ing. Zdeněk Kovařík, Ing. Petr Horálek, Ing. Jaroslav Míth 

 

Veřejnost: Petr Kuchař, Václav Čížkovský, Zuzana Labudová, Karel Dvořáček,  

 Ivana Tarantová, Michael Tarant, Petr Vrána, Barbora Hanychová 

 

Tajemník: Michal HU 

 

Program: 1. Úvod 

 2. Projednání žádostí v dotačním řízení městské části Praha 4 pro rok 2017 

vyhlášených usnesením Rady městské části Praha 4 č. 22R-1237/2016 

ze dne 30. 11. 2016 

 3. Různé 

 

 

1. 

Úvod 

 

Předseda komise grantové zahraniční a pro sport (dále jen „komise“) přivítal všechny přítomné členy a 

hosty a zahájil jednání komise. Navrhl program, který byl s počtem 8:0:0 schválen. Členka komise, 

paní MUDr. Aneta Krajcová, byla ze začátku jednání omluvena. Následovalo představení jednotlivých 

hostů z řad veřejnosti. 
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Člen komise, Ing. Antonín Lébl, sděluje komisi střet zájmů, jelikož je členem TJ ABC Braník a 

v takovém případě se nebude účastnit hlasování. 

 

 

2. 

Projednání žádostí v dotačním řízení městské části Praha 4 pro rok 2017 vyhlášených usnesením 

Rady městské části Praha 4 č. 22R-1237/2016 ze dne 30. 11. 2016 

 

Předseda komise navrhl postup projednání předložených návrhů z odborných komisí a případně 

příslušných odborů po jednotlivých programech se závěrečným hlasováním o celém programu v 

jednotlivých oblastech. 

Vzhledem k rozsahu žádostí v oblasti na podporu sportovních a tělovýchovných aktivit se schválí vždy 

v rozsahu dvaceti žádostí se závěrečným hlasováním celého programu.  

Projednávat se budou oblasti vzestupně než je pořadí vyhlášených oblastí a jejich programů.  

 

Přehledová tabulka projednaných žádostí s navrhovanými částkami je přílohou tohoto zápisu. 

 

2.1 Dotační programy na podporu rodinné politiky 

 Jednorázové aktivity v oblasti rodinné politiky na území MČ Praha 4 

Hlasování:  8/0/0 

 Dlouhodobé aktivity a provoz organizací v oblasti rodinné politiky na území MČ Praha 4 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje u žádosti č. 2  - Klub přátel školy ZŠ Jižní IV. 

z.s. podporu 40.000,- Kč. Tento návrh byl počtem hlasů 6/0/2 přijat. Dále pan Ing. Jan 

Schneider navrhuje u žádosti č. 4 – Občanské sdružení Rybička podporu 120.000,- Kč. Tento 

návrh nebyl počtem hlasů 3/0/5 schválen. 

Hhlasování:  8/0/0 

 

Na jednání komise dorazila členka paní MUDr. Aneta Krajcová a počet přítomných členů komise je 

nyní 9. 

 

2.2 Dotační programy v oblasti sociální na území MČ Praha 4 v roce 2017 

 Podpora osob ohrožených sociálním vyloučením 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje u žádosti č. 15 – SPOLEČNOU CESTOU, z.s. 

podporu 40.000,- Kč. Tento návrh byl počtem hlasů 6/0/3 přijat. 

Hlasování:  8/0/0 

 

 Podpora práce s dětmi a jejich rodinami 

Členka komise, paní Mgr. Iva Kotvová, navrhuje u žádosti č. 10 – Proxima Sociale, o.p.s. 

podporu 40.000,- Kč, která byla počtem hlasů 8/0/1 přijata a u žádosti č. 14 – Triadis, o.p.s. 

podporu ve výši 70.000,- Kč. Tento návrh byl počtem hlasů 9/0/0  přijat. 

Hlasování:  9/0/0 

 

 Podpora služeb pro seniory 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje u žádosti č. 7 – Dům seniorů Michle, s.r.o. 

podporu 10.000,- Kč, tento návrh byl v počtu hlasů 8/0/1 schválen. Dále navrhuje u žádosti č. 8 

- Dům seniorů Michle, s.r.o. podporu 10.000,- Kč, který byl počtem hlasů 8/0/1 schválen  

a u téhož subjektu u žádosti č. 11 podporu ve výši 10.000,- Kč, která byla v počtu hlasů 7/0/2 

také schválena. 

Hlasování:  9/0/0  



- 3 - 

 Podpora služeb pro zdravotně znevýhodněné občany 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje u žádosti č. 18 – Modrý klíč o.p.s. podporu ve 

výši 60.000,- Kč. Tento návrh byl s počtem hlasů 9/0/0 schválen. 

Hlasování:  9/0/0  

 

2.3 Dotační programy na podporu životního prostředí 

 

Z důvodu nejasností v podkladech z Komise Rady MČ Praha 4 pro životní prostředí člen komise, pan  

Ing. Jan Schneider, vznesl procesní návrh zařadit schvalování oblasti životního prostředí na závěr 

jednání a zároveň navrhuje pozvat předsedkyni komise pro životní prostředí či radního pro životní 

prostředí, aby na probíhající jednání komise grantové, zahraniční a pro sport přišli a problémy 

osvětlili.  

Hlasování: 8/0/1  

 

2.4 Dotační programy na podporu integrace cizinců a národnostních menšin 

 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje u žádosti č. 9 – Sdružení rodičů ZŠ Nedvědovo 

náměstí, z.s. nulovou podporu, která byla počtem hlasů 7/0/0 odsouhlasena, u žádosti č. 12  

– Katarína Lauková navrhuje výši podpory 10.000,- Kč, která byla odsouhlasena s počtem 

hlasů 7/0/0. Dále u žádosti č. 1 – Osvětová beseda, o.p.s. navrhuje částku 18.000,- Kč,  

která byla v počtu hlasů 7/0/0 odsouhlasena.  

Členka komise, paní. Bc. Lucie Michková, navrhuje u žádosti č. 4 – Dům národnostních 

menšin, o.p.s. poskytnout podporu ve výši 20.000,- Kč. Tento návrh nebyl počtem hlasů 1/0/6 

přijat. 

Hlasování:  9/0/0  

 

2.5 Dotační programy pro oblast zdravotní 

 

 Podpora terénní péče 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje u žádosti č. 4 -  podporu 80.000,- Kč, která byla 

odsouhlasena v počtu hlasů 8/0/1. 

Hlasování:  9/0/0  

 

 Podpora pobytové, lůžkové péče 

Člen komise, pan Bc. Michal Hroza, navrhuje u žádostí č. 2 – Unie ROSKA – reg. Org. 

ROSKA PRAHA, z.p.s. a č. 5 – Soft palm, o.s. – Hospic Malovická podporu ve výši  

30.000,- Kč a 750.000,- Kč. Tyto návrhy byly v počtu hlasů 9/0/0 a 7/0/2 přijaty. 

Členka komise, paní Mgr. Kotvová, navrhuje u žádosti č. 4 – Domov Sue Ryder, z.ú. podpořit 

žádost finanční výší 120.000,- Kč a komise tento návrh s počtem hlasů 8/0/1 schválila.  

Hlasování:  9/0/0  

 

 Vzdělávání a programy zdraví 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje u žádosti č. 2 – MUDr. Eva Raušová podporu 

ve výši 80.000,- Kč, která byla počtem hlasů 8/0/1 odsouhlasena, u žádosti č. 5 – ALEN – 

sdružení žen postižených rakovinou (ALEN – sdružení žen) navrhuje výši podpory  

25.000,- Kč, která byla odsouhlasena s počtem hlasů 7/0/1. Dále u žádosti č. 6 – Osvětová 

beseda, o.p.s. navrhuje částku 30.000,- Kč, která byla v počtu hlasů 8/0/0 odsouhlasena.  

Hlasování:  9/0/0  
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2.6 Dotační programy na podporu prevence v oblasti bezpečnosti dětí a mládeže, rizikového 

chování dětí a mládeže a na podporu organizací zabývajících se snižováním rizik v oblasti 

protidrogové problematiky 

 

Členové souhlasili s předloženými navrhovanými částky u všech žádostí. 

Hlasování:  9/0/0  

 

2.7 Dotační programy na podporu činnosti kulturních subjektů 

 

 Dotace na podporu průběžné umělecké činnosti subjektů trvale působících na území MČ Prahy 

4 nebo realizujících své projekty na území MČ Prahy 4 

Člen komise, pan Ing. Schneider, navrhuje žádost č. 1 – Mezi námi, o.p.s. přesunout do oblasti 

na podporu rodinné politiky a to do programu Dlouhodobých aktivit a provozu organizací  

v oblasti rodinné politiky na území MČ Praha 4 s finanční podporou ve výši 100.000,- Kč. 

Tento návrh komise podpořila počtem hlasů 9/0/0. 

Komise u žádosti č. 14 a č. 16 – obé BCD CZ a.s. nepřijala žádné usnesení o finanční podpoře. 

Člen komise Ing. Antonín Lébl, poté co nebyla odsouhlasena finanční podpora subjektu BCD 

CZ a.s. (Branickému divadlu) požádal o následující poznámku do zápisu:  

„V průběhu projednání nebylo žádným z přítomných vyslovena jakákoliv připomínka, 

natož vážného charakteru, která by bránila poskytnutí finanční podpoře Branickému 

divadlu. Bezdůvodné neposkytnutí finanční podpory Branickému divadlu považuje za 

diskriminaci, neboť MČ Praha 4 finančně podporuje jiná divadla na svém území,  

a proto by měla být poskytnuta podpora i Branickému divadlu. Divadlo funguje a pokud 

existují nějaké výhrady k osobě ředitele divadla, měla by rada MČ (která je zodpovědná 

za výběr provozovatele divadla BCD CZ a.s.) provést taková opatření, která zajistí, aby 

poskytnutá finanční podpora na činnost divadla byla realizována pouze se souhlasem 

MČ Prahy.“ 

Hlasování:  9/0/0  

 

 Dotace na podporu jednotlivých kulturních, uměleckých a kulturně-vzdělávacích projektů 

realizovaných na území MČ Praha 4 vč. projektů zaměřených na oživení historické paměti  

a doprovodných kulturních, uměleckých a kulturně-vzdělávacích programů farmářských trhů 

Člen komise, pan Bc. Hroza, navrhuje žádost č. 11 – Nari Models, spol. s r.o. nulovou finanční 

podporu, která byla s počtem hlasů 5/0/4 přijata.  

Hlasování:  9/0/0  

 

 Dotace na podporu neformálních sousedských setkání a komunitního soužití v Praze 4 

Členka komise, paní Bc. Lucie Michková, navrhuje podpořit žádost č. 3 – finanční výší 

30.000,- Kč a žádost č. 7 20.000,- Kč. Tyto návrhy byly hlasováním 7/0/2 a 5/0/4 podpořeny. 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje žádost č. 9 – Auto*Mat, z.s. finanční podporu 

10.000,- Kč, kterou komise svými hlasy 1/0/8 neodsouhlasila.  

Hlasování:  9/0/0  

 

 

Členka komise, paní Bc. Lucie Michková, vznesla procesní návrh projednat nedořešenou oblast na 

podporu životního prostředí, která by měla být po příchodu a zásahu radního pro životní prostředí, 

pana Ing. Růžičky, dořešena.  

Hlasování:  9/0/0  
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2.8 Dotační programy na podporu životního prostředí 

 

Předseda komise, pan Zdeněk Pokorný, po dohodě s radním pro životní prostředí, panem Ing. 

Růžičkou, představil navrhované částky v oblasti na podporu životního prostředí. 

 

Členka komise, paní Bc. Lucie Michková, navrhuje u žádosti č. 9 – Sousedé z Podolí, z.s. a č. 7  

- Sdružení rodičů ZŠ Nedvědovo náměstí podporu 30.000,- Kč a 35.000,- Kč. Tyto návrhy byly 

v obou případech odsouhlasené počtem hlasů 6/0/2. 

Člen komise, pan Bc. Michal Hroza, žádá ra dního pro životní prostředí, aby při předkládání 

podkladů na jednání komise grantové, zahraniční a pro sport respektoval podmínky vyhlášené 

Radou MČ Praha 4. Tento požadavek komise podpořila v počtu hlasů 6/0/3. 

 

2.9 Dotační programy na podporu sportovních a tělovýchovných aktivit 

 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, dává procedurální návrh na přestávku 5 minut. Tento návrh byl 

počtem hlasů 5/0/0 přijat. 

 

 Dotace na podporu činnosti organizací působících a zajišťujících sportovní a tělovýchovnou 

aktivitu dětí a mládeže na území MČ Praha 4 

 

Žádosti č. 1-20 

Členka komise, paní Bc. Lucie Michková, navrhuje u žádosti č. 1 – Turisticko-tábornický oddíl 

dětí a mládeže SRUB, z.s. podporu ve výši 60.000,- Kč. Tato podpora byla počtem hlasů 8/0/1 

schválena. 

Člen komise, pan. PhDr. Karel Šplíchal, PhD., navrhuje u žádosti č. 11 – Fotbalový klub Slavoj 

Vyšehrad, spolek podporu ve výši 40.000,- Kč. Tato podpora byla počtem hlasů 6/0/2 

schválena. 

Členka komise, paní Bc. Lucie Michková, navrhuje u žádosti č. 12 – MASADA Praha podporu 

ve výši 20.000,- Kč. Tato podpora nebyla počtem hlasů 2/0/7 schválena. 

Člen komise, pan Bc. Michal Hroza, navrhuje u žádosti č. 12 – MASADA Praha podporu ve 

výši 40.000,- Kč. Tato podpora byla počtem hlasů 6/0/3 schválena. 

Hlasování:  9/0/0  

 

Žádosti č. 21-40 

Členka komise, paní Mgr. Iva Kotvová, navrhuje u žádosti č. 37 a 38 – obé Golf Club 

Hodkovičky, z.s. podporu 80.000,- Kč a 20.000,- Kč. Tyto návrhy byly odsouhlasené počtem 

hlasů 7/0/2 a 6/0/3. 

Hlasování:  9/0/0  

 

Žádosti č. 41-60 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje u žádosti č. 51 – Basketbal Ladies Club Sparta 

Praha, spolek podporu 60.000,- Kč, která byla počtem hlasů 8/0/1 schválena.  

Hlasování:  9/0/0  

 

Žádosti č. 61-80 

Členové komise schválili žádosti v předkládané podobě. 

Hlasování:  9/0/0  
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Žádosti č. 81-100 

Člen komise, Ing. Antonín Lébl, navrhuje u žádosti č. 98 – Yacht Klub CERE podpořit výší 

30.000,- Kč a tato částka byla komisí s počtem hlasů 7/0/1 podpořena.  

Hlasování:  9/0/0  

 

Žádosti č. 101-114 

Členové komise schválili žádosti v předkládané podobě. 

Hlasování:  9/0/0  

 

 Dotace na podporu jednorázových sportovních a tělovýchovných akcí 

 

Žádosti č. 1-20 

Členové komise schválili žádosti v předkládané podobě. 

Hlasování:  9/0/0  

 

Žádosti č. 21-40 

Člen komise, Ing. Antonín Lébl, navrhuje u žádosti č. 36 – Fbk Olymp Praha podpořit výší 

40.000,- Kč a tato částka byla komisí s počtem hlasů 6/0/1 podpořena.  

Hlasování:  9/0/0  

 

Žádosti č. 41-62 

Člen komise, pan Ing. Jan Schneider, navrhuje u žádosti č. 60 – PROTEBE z.s. podporu ve výši 

15.000,- Kč a tento návrh nebyl v počtu hlasů 4/0/4 přijatý. Dále navrhuje podpořit ve výši 

30.000,- Kč žádost č. 47 a tato podpora byla s počtem hlasů 8/0/1 podpořena. 

Hlasování:  9/0/0  

 

 Dotace na podporu investičních akci sportovních a tělovýchovných organizací působících na 

území MČ Praha 4 

Člen komise, pan. PhDr. Karel Šplíchal, PhD., navrhuje u žádosti č. 10 – AFK Slavoj Podolí 

Praha, z.s. podporu ve výši 50.000,- Kč. Tato podpora byla počtem hlasů 7/0/2 schválena. 

Hlasování:  9/0/0  

 

 Podpora jednotlivců reprezentujících Prahu 4 na akcích regionálního a mezinárodního významu 

Členové komise schválili žádosti v předkládané podobě. 

Hlasování:  9/0/0  

 

 Dotace na podporu sportovních akcí pro seniory na území MČ Praha 4 

Člen komise, pan Bc. Michal Hroza, navrhuje podpořit žádosti č. 3 – Tělocvičná jednota Sokol 

Nusle Praha a žádost č. 6 – SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Praha – Braník v obou 

případech výší 7.000,- Kč Tyto návrhy byly hlasy 7/0/0 a 7/0/1 schváleny. 

 

 

Komise grantová, zahraniční a pro sport doporučuje Radě MČ Praha 4 projednat  

a následně předložit Zastupitelstvu MČ Praha 4 ke schválení příděl dotací z rozpočtu roku 2017 

ve výši a rozdělení mezi jednotlivé žadatele dle přiložené tabulky. 
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3. 

Závěr 

 

Na závěr člen komise, pan PhDr. Karel Šplíchal, PhD., informoval o 80. výročí Českého domu 

v Záhřebu k v 13. 5. 2017. Zástupce starosty, pan Ing. Zdeněk Kovařík, zve všechny přítomné na akci 

městské části Praha 4 Party 4 Sport – vyhlášení ankety sportovce MČ Praha 4 roku 2016. 

Na konci zasedání předseda komise, pan Zdeněk Pokorný, všem členům a přítomným pracovníkům 

úřadu MČ Praha 4 poděkoval. 

  

 

 

 

 

Zapsal: Michal HU, tajemník komise 

Ověřil: Zdeněk Pokorný, předseda komise  
 

 

 

 

 

 

Rozdělovník: členové komise, organizační oddělení, tajemník ÚMČ Praha 4 

Přílohy: 1. prezenční listina 

 2. tabulky navrhovaných dotací 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 






































































